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Obecné zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča,  

029 44  Rabča,  Ul. Hlavná súp. č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 2 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  

1. marca 2022, konaného v tanečnej sále kultúrneho domu Obecného úradu v Rabči 

 

Obsahuje:  

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie  

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 28. 1. 2022 

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky obe Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej 

k poskytnutiu dotácie v zmysle VZN č. 3/2020 z rozpočtu obce Rabča 

7. Zoznam žiadateľov o dotáciu v zmysle VZN č. 3/2020 

8. Zápisnica zo zasadnutia Finančnej komisie zo dňa 23.2.2022 

9. Prijaté opatrenie na nápravu nedostatkov zistených finančnou kontrolou na diele Soľanka 

- Filagória 

10. Dodatok č. 2 k zmluve o nájme č. 227/202 medzi obcou Rabča a OVS, a.s. Dolný Kubín 

11. Rozpočet navýšených nákladov v projekte Nadstavby Hasičskej školiacej miestnosti 

12. Rozpočet na Rekonštrukciu bývalej predajne (Slovík) v budove OcÚ Rabča 

13. Návrh autobusových zastávok v obci Rabča 

14. Návrh gabionového oplotenia pri ZŠ s MŠ pri kostole 

15. Úprava rozpočtu obce Rabča č. 1/2022 

16. Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ č. 1/2022 

17. Návrh VZN č. 1/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2019 ... 

18. VZN č. 1/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2019... 

19. Zakladateľská listina o založení spoločnosti s ručením obmedzeným 

20. Podnikateľský plán sociálneho podniku 

21. Návrh odsúhlaseného GP na novú ulicu Pikošovu 

 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Neprítomní: Marta Gužíková, Ján Maťuga, Pavol Kobyliak, Mgr. Gabriela Čulová – 

ospravedlnení – poslanci  OZ. 

 

Ďalší prítomní:  

Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 

Mgr. Margita Kvasničáková, projektová manažérka OcÚ Rabča 

Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby 

Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka ZŠ s MŠ 

Ing. Stanislav Šimurdiak, konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča 

Ing. Tomáš Kekeliak, konateľ RABČAN SP, s.r.o. Rabča 

Mária Varmusová, občianka obce Rabča 

Rudolf Oselský, občan obce Rabča 

Peter Pikoš, občan obce Rabča 

 

K bodu č. 1 – Otvorenie 

DRUHÉ riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2022 

otvoril starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len starosta). Uviedol, že dnešné riadne 
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zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a)  zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  Je prítomných 6 poslancov   zo všetkých 11 

poslancov OZ, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé sa právoplatne uznášať.  

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Ing. Pavol Jurčák a Ing. 

Jozef Kovaliček,  poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 

Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Jaroslav Jagnešák,  

členovia: Mgr. Andrea Lubasová a PhDr. Augustín Piták,  poslanci OZ. 

UZNESENIE 

ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová t. j. 6 zo 6 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

Starosta predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  

P r o g r a m:  

1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 28.1.2022; 

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej 

k poskytnutiu dotácii v zmysle VZN č. 3/2020; 

7. Schválenie dotácii z rozpočtu obce Rabča pre rok 2022 v zmysle VZN č. 3/2020; 

8. Schválenie dodatku č. 2 k zmluve o nájme č. 227/2020 medzi obcou Rabča a OVS, a.s. 

Dolný Kubín – „Rozšírenie vodovodu a kanalizácie 2021, Rabča Ul. Buškova, Iglarčíkova, 

Šviderkova, Rovňova“; 

9. Prejednanie a schválenie návrhu VZN č. 1/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2019 

o poskytovaní sociálnych služieb, určení ich postupu a výške úhrady pri ich poskytovaní 

v znení VZN č. 6/2019 a v znení VZN č. 1/2021, ktorým sa menilo a dopĺňalo VZN č. 

3/2019;  

10. Prejednanie predložených návrhov opatrení prijatých na nápravu nedostatkov, zistených 

finančnou kontrolou na diele Soľanka – Filagória“  

11. Prejednanie a schválenie navýšenie rozpočtu v rámci navrhovaných  zmien v projekte 

Nadstavby Hasičskej školiacej miestnosti; 

12. Prejednanie a schválenie  rozpočtu na rekonštrukciu bývalej predajne p. Slovíka v budove 

Kultúrneho domu v Rabči; 

13. Prejednania a schválenie odkúpenia parciel na obec Rabča – nová ulica Pilarčíkova; prepoj 

z Ul. Pod Magurou na Ul. Mokrá; Adamovka III.; 

14. Schválenie zmeny zakladateľskej listiny RABČAN, s.r.o. Rabča – transformácia na sociálny 

podnik; 

15. Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta; 

16. Interpelácia – Diskusia; 

17. Záver. 

 

Starosta – požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k programu rokovania. Pripomienky zo strany 

poslancov neboli žiadne. Starosta navrhol doplniť 2 body a to: ako bod 10) Schválenie 
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podania žiadosti na projekt „Labyrint prírody – separuj odpad – chráň životné prostredie a 

bod 11) Schválenie podania žiadosti na Zberný dvor. Taktiež navrhuje, uprednostniť 

prítomných občanov z novej Ul. Pikošova. 

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili  nadpolovičnou väčšinou všetkých prítomných poslancov Program 

rokovania obecného zastupiteľstva obce Rabča s navrhovanou  zmenou. ZA hlasovali:  Ing. 

Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. 

Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová t. j. 6 zo 6 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

Nová ulica Pikošova 

 

Starosta – privítal prítomných občanov, ktorí prišli na OZ ohľadne schválenia návrhu nového 

geometrického plánu v novej ulici Pikošova a požiadal prednostu OcÚ, aby oboznámil 

poslancov o danej problematike.  

Prednosta – vo februári mali stretnutie, kde sa dohodli na miestnej komunikácii 

a prepojovacej ceste. Problém je v tom, že je tam veľa vlastníkov a  druhý problém je 

posunutie cesty, nakoľko ide o veľký zraz – potok. Obec dala vyhotoviť geometrický plán, 

kde sme dali zamerať svah. Poslancom  ukázal na monitore 2 návrhy zamerania cesty. 

Zároveň ukázal geometrický plán, ktorý chcú schváliť spoluvlastníci  pozemkov (viď 

príloha).  

Oselský Rudolf – sú tam vlastníci, ktorí majú účasť v ulici, nežijú veľmi dlho v obci a práve tí 

pýtajú 80 € za m2. Niektorí vlastníci už majú prípojky elektriky. Teraz sa už o nič 

nezaujímajú, lebo elektriku už majú. Spoluvlastníci dajú súhlas na zavkladovanie a potom sa 

začnú vybavovať tí problémoví spoluvlastníci. V minulosti chceli cestu okolo p. Tvarožka. 

Nedohodli sa, tak začali riešiť novú cestu okolo Pikošov. Pozemky na druhej strane potoka sú 

neprístupné. Kvôli tomu navrhli túto novú cestu.  

Prednosta – GP sa bude zapisovať čiastočne. Ak nebudeme mať 100% súhlasy, tak to kataster  

obci nezapíše. SSD, a.s. potrebuje pozemok, kde umiestnia trafo a taktiež musí byť GP ulice 

celý zapísaný, aby dokázali elektrikári vytvoriť vecne bremeno na celú budúcu komunikáciu.  

Rudolf Oselský – uviedol, že oni nepotrebujú dažďovú kanalizáciu, lebo majú nádrže a vodu 

zvedú do potoka.  

Mgr. Grancová – opýtala sa, ako bude mať prístup druhá strana?  

Rudolf Oselský – cez mostíky, ktoré si urobia samy. 

Mgr. Grancová – a kto to bude platiť? A či dostanú súhlas od správcu toku.  

Rudolf Oselský – každý vlastník si vybuduje sám mostik, aby mal prístup, tak ako on, tiež si 

pri dome požiadal správcu toku o súhlas a dali mu ho.  

Prednosta – teraz je potok v správe Lesy SR, š. p.  

Ing. Kovaliček – tam, kde je veľa vlastníkov, a ak jeden nepodpíše súhlas, tak čo? 

Prednosta – tak nám GP nezavkladujú.  

Starosta – túto ulicu už riešila niekoľkokrát Komisia ŽP. Spoluvlastníci zatiaľ nechcú 

prepísať svoj podiel na obec. Je tam ten zraz, to si treba uvedomiť. Kraj cesty ide po zraze. Od 

zrazu treba mať aspoň 1 m, aby to bola bezpečná cesta. Nevie, ako sa to bude v budúcnosti 

riešiť, je to jedna z najnáročnejších ciest v obci. Bude tam treba veľa investícii, ak si u obec 

vezme. Musia tam byť zvodidlá, čo požadujú predpisy. Obec bude nápomocná vlastníkom. 

Neurobí sa celá ulica, ak nebude GP zapísaný. Na elektriku SSD potrebuje súhlas každého 

vlastníka a ulica musí byť v 1/1-nine. Sú to veľké riziká pre obec. Treba sa však vyjadriť 

k zámeru, či sa takto, ako navrhujú spoluvlastníci zameria aj ulica. Ide o 10 tisícové náklady.  
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Rudolf Oselský – či sa boli pozrieť aj pri Jozefovi Pikošovi, tam je 7 m zraz a nie je problém. 

Po p. Varmusovú je to výškovo 2 m.  

Starosta – od dna potoka je to viac ako 2 m.  

Rudolf Oselský – potisli sa 5 m od vodného toku a na ulicu nechávajú ešte 6,5 m. Keby sa 

urobil prepoj, tak by to bolo pre ďalší rozvoj obce výhodné. Potok môžu zasypávať aj 

stavebníci, keď budú stavať.  

PhDr. Piták – vlastníci pustili aj viac ako mali.  

Starosta – je to problémová ulica, treba aj toto povedať.  

PhDr. Piták – on je za to, aby to poslanci schválili.  

Starosta – on si pokladá za povinnosť oboznámiť poslancov o stave ulice, aby vedeli, čo táto 

ulica bude v budúcnosti pre obec obnášať. Dávam na vedomie všetky tieto informácie 

a upozorňujem na všetky riziká pri budovaní ulice, ktoré nás čakajú, aby ste ako poslanci 

vedeli, čo schvaľujete. 

PhDr. Piták – veď sa to už schválilo v OZ, že obec nebude hneď do ulice investovať.  

Prednosta – opýtal sa prítomných občanov, či poznajú tých vlastníkov, ktorí tu nežijú, či by 

ich vedeli nejako presvedčiť, aby to podpísali a aby boli obci pri získaní podpisov na zápis GP 

nápomocní. Taktiež upozornil vlastníkov, že ak nebude zavkladovaný celý GP, tak to bude 

problém pre SSD, a.s. pri budovaní elektrickej siete.  

Rudolf Oselský – chcú predať podiel za 80 € a nechcú dať pod cestu. Veď keď tam nebude 

cesta, tak ten pozemok nemá zmysel.  

 

O 16.45 sa dostavila poslankyňa Monika Adamčíková, teraz je prítomných 7 poslancov zo 

všetkých 11 poslancov OZ.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili vypracovanie návrhu geometrického plánu, ktorý predložil prednosta OcÚ 

Ing. Tomáš Kekeliak po odsúhlasení s podielovou väčšinou vlastníkov v navrhovanej novej 

ulici – Pikošova.  

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 5 – Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 28.1.2022 

Starosta – požiadal hlavnú kontrolórku obce Rabča JUDr. Zuzanu Lašťákovú Spuchlákovú, 

aby predniesla kontrolu plnenia uznesenia z riadneho zasadnutia OZ zo dňa 28.1.2022.  

  

OZ – 28.1. 2022 

F) Ukladá 

          

1. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zvolať jednanie s vlastníkmi Ul. Pod lipou za 

účelom vyporiadania ulice na obec Rabča s prepojom na novú ulicu Sivá.  

Zodpovedný: v texte; Termín: 3/2022, úloha je čiastočne splnená. 

Prednosta – obec dala už  vyhotoviť GP a 18. 3. 2022 majú zvolané jednanie s vlastníkmi. Na 

budúcom OZ bude informovať poslancov OZ. Riešime teraz s OVS ročný prenájom 1,-- € za 

účelom zokruhovania ulice od Ul. Pod lipou. Jedným zo spoluvlastníkov je aj Cirkev.  

Ing. Jagnešák – Cirkev by mali byť trošku ústretovejšia voči obci.  

Prednosta – Cirkev tam má cca 213 m2.  

 

2. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi dohodnúť stretnutie s p. Kormanom Jánom, 

ohľadne priestoru posilňovne a zatvárania brány. Taktiež zabezpečiť obhliadku posilňovne.   
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Zodpovedný: v texte; Termín: do budúceho OZ, úloha splnená 

 

3. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zvolať jednanie so spoluvlastníkmi vedených 

na LV č. 7073 a 4064 za účasti Komisie ŽP, VP a výstavby a následne pripraviť do budúceho 

OZ výsledok jednania za účelom schválenia odkúpenia novej ulice (Pilarčíkovej) na obec 

a dohodnutia podmienok vo veci jednania s bankami a preplatením geometrického plánu. 

Zodpovedný: v texte; Termín: do budúceho OZ, úloha splnená, stretnutie sa uskutočnilo 

3.2.2022. 

 

4. Konateľovi RABČAN, s.r.o. Ing. Stanislav Šimurdiak pripraviť do budúceho riadneho 

zasadnutia OZ návrh opatrení prijatých na nápravu nedostatkov, zistených finančnou 

kontrolou na diele Soľanka – Filagória“.  

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte, úloha splnená, prejedná sa v samostatnom bode  

 

5. Konateľovi RABČAN, s.r.o. Ing. Stanislavovi Šimurdiakovi doručiť e-mailom poslancom 

OZ rozpočet a pôdorys na zrekonštruovanie bývalej predajne p. Slovíka do 31.1.2022. 

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte, úloha splnená      

  

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie kontrolu plnenia uznesení OZ zo dňa 28. 1. 2022, ktorú predniesla 

hlavná kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková. ZA hlasovali:  Ing. 

Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov 

OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 6 –  Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej 

Spuchlákovej k poskytnutiu dotácie v zmysle VZN č. 3/2020 z rozpočtu obce Rabča  

Hlavná kontrolórka  – predniesla poslancom Stanovisko k poskytnutiu dotácie v zmysle VZN 

č. 3/2020 z rozpočtu obce Rabča a zúčtovaniu dotácii za rok 2021. Požiadala poslancov, aby 

sa k jej stanovisku vyjadrili. Problém bol len u ZŠ s MŠ Rabča, kde nebola vyhotovená 

zmluva o poskytnutí dotácie.  

Ing. Kvasniaková – nikdy sa zmluva so školou nerobila, lebo obec je zriaďovateľom ZŠ s MŠ 

Rabča. 

JUDr. Lašťáková Spuchláková – ale to nie je v poriadku, treba to ošetriť a urobiť zmluvu 

o poskytnutí dotácie.  

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie Stanovisko JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej, hlavnej 

kontrolórky obce Rabča k poskytnutiu dotácií z rozpočtu obce Rabča v zmysle VZN č. 3/2020 

a k zúčtovaniu dotácii za rok 2021. ZA hlasovali:   Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, 

Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 7 –  Schválenie dotácii z rozpočtu obce Rabča pre dok 2022 v zmysle VZN 

č. 3/2020  

Ing. Jurčák – predseda Finančnej komisie predniesol  poslancom OZ žiadosti o dotáciu na rok 

2022 v zmysle VZN č. 3/2020 o poskytnutí dotácií z rozpočtu obce Rabča, jedná sa 

o nasledovných žiadateľov: 

1. Základná organizácia Jednota dôchodcov Rabča, Margita Pindjaková, Rabča, Vysoká 270  

– žiadosť podaná 19.10.2021vo výške   2500,00 € 
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2. Miestny spolok SČK Rabča, Paulína Oselská, Rabča, Hlavná 688 – žiadosť podaná  

25.10.2021 vo výške 900,00 € 

3. Spojený florbalový klub Rabča a Oravská Polhora, Ľubomír Adamčík, Oravská Polhora 

332 -  žiadosť podaná 6.10.2021 vo výške 14 000,00 € 

4. Filip Revaj, Rabča, Hlavná 503 – žiadosť podaná  27.10.2021 vo výške 1 700,00 € 

5. TJ Oravan Rabča, Vladimír Lubas, Rabča, Hlavná 125 – žiadosť podaná  28.10.2021 vo 

výške 40 000,00€ 

6. ZŠ s MŠ Rabča, Rabča, Rabčická 410 – žiadosť podaná  28.10.2021 vo výške 11 400,00 € 

7. MAK /Mladý Animátorský Kolektív/ Rabča, Mgr. Martin Cubinek, Rabča, Kožušníkova 

773/13 – žiadosť podaná 28.10.2021 vo výške 9 600,00 € 

8. Volejbalisti, Jozef Tvarožek,  Rabča, Horská 1153 – žiadosť podaná 28.10.2021 vo výške 

900,00 € 

9. Mladí hasiči – deti, Ľubomír Podstrelený a spol., Rabča, Hlavná 1364 – žiadosť podaná 

29.10.2021 vo výške 2 700,00 € 

10. Obecná rada mládeže Rabča, Simona Randiaková, Rabča, Goborova 177 – žiadosť 

podaná 29.10.2021 vo výške 1 000,00 € 

11. Mladí hasiči – dorast, Marián Masničák, Rabča, Hlavná 1148/404 – žiadosť podaná 

29.10.2021 vo výške 2425,00  € 

Celková výška žiadosti o dotáciu na rok 2022 predstavuje z rozpočtu obce sumu 87 125,00 €. 

Všetky žiadosti boli podané v termíne v zmysle VZN o dotáciách.  

 

Ing. Jurčák – Finančná komisia zasadala dňa 23. 2. 2022 s tým, že doporučuje poslancom OZ 

žiadosti o dotácie schváliť v požadovanej výške.  

Mgr. Brišák – opýtal sa, či Rada mládeže vlastne v obci funguje. Kde sídlia, koľko majú 

členov, ako často sa schádzajú a hlavne aké sú ich aktivity. Nevieme vlastne o nich nič. Čo je 

ich náplňou práce?  

Prednosta – minulý rok pomáhali pri Čučoriedkovom festivale. Predsedom je Mgr. 

Chutniaková a Mgr. Cubinková Bájková. Sú stále aktívni.  

Starosta – navrhuje ich pozvať na budúce OZ. Môžu sa podieľať na obecných aktivitách. 

Navrhuje, aby prišli aspoň  2-3 zástupcovia, aby informovali poslancov o svojej činnosti. 

Počas Covidu-19 ako každý, menej pracovali, a preto sa málo zviditeľňovali. Boli stretnutia aj 

s MAK-om aj s p. Čiernikovou, ktorá je hlavnou aktivistkou v tomto smere.  

 

UZNESENIE 

Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zabezpečiť pozvanie na budúce zasadnutie 

obecného zastupiteľstva 2 – 3 zástupcov Rady mládeže v Rabči z dôvodu oboznámenia 

poslancov OZ s ich činnosťou.  

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

UZNESENIE 

Obecné zastupiteľstvo schválilo poskytnutie dotácii z rozpočtu obce Rabča pre nasledovných 

žiadateľov:  

1. Základná organizácia Jednota dôchodcov Rabča, Margita Pindjaková, Rabča, Vysoká 270  

– žiadosť podaná 19.10.2021vo výške   2500,00 € 

2. Miestny spolok SČK Rabča, Paulína Oselská, Rabča, Hlavná 688 – žiadosť podaná  

25.10.2021 vo výške 900,00 € 

3. Spojený florbalový klub Rabča a Oravská Polhora, Ľubomír Adamčík, Oravská Polhora 

332 -  žiadosť podaná 6.10.2021 vo výške 14 000,00 € 
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4. Filip Revaj, Rabča, Hlavná 503 – žiadosť podaná  27.10.2021 vo výške 1 700,00 € 

5. TJ Oravan Rabča, Vladimír Lubas, Rabča, Hlavná 125 – žiadosť podaná  28.10.2021 vo 

výške 40 000,00€ 

6. ZŠ s MŠ Rabča, Rabča, Rabčická 410 – žiadosť podaná  28.10.2021 vo výške 11 400,00 € 

7. MAK /Mladý Animátorský Kolektív/ Rabča, Mgr. Martin Cubinek, Rabča, Kožušníkova 

773/13 – žiadosť podaná 28.10.2021 vo výške 9 600,00 € 

8. Volejbalisti, Jozef Tvarožek,  Rabča, Horská 1153 – žiadosť podaná 28.10.2021 vo výške 

900,00 € 

9. Mladí hasiči – deti, Ľubomír Podstrelený a spol., Rabča, Hlavná 1364 – žiadosť podaná 

29.10.2021 vo výške 2 700,00 € 

10. Obecná rada mládeže Rabča, Simona Randiaková, Rabča, Goborova 177 – žiadosť 

podaná 29.10.2021 vo výške 1 000,00 € 

11. Mladí hasiči – dorast, Marián Masničák, Rabča, Hlavná 1148/404 – žiadosť podaná 

29.10.2021 vo výške 2425,00  € 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 8 –  Schválenie dodatku č. 2 k zmluve o nájme č. 227/2020 medzi obcou 

Rabča a OVS, a.s., Dolný Kubín – „Rozšírenie vodovodu a kanalizácie 2021, Rabča Ul. 

Buškova, Iglarčíkova, Šviderkova, Rovňova“   

Prednosta – predniesol Dodatok č 2 k zmluve o nájme č. 227/2020 „Rozšírenie vodovodu 

a kanalizácie 2021, Rabča Ul. Buškova, Iglarčíkova, Šviderkova, Rovňova“  medzi obcou 

Rabča a OVS, a.s. Dolný Kubín za nájom 1 €. 

UZNESENIE 

Poslanci schválili Dodatok č. 2 k zmluve o nájme č. 227/2020 2020 „Rozšírenie vodovodu 

a kanalizácie 2021, Rabča Ul. Buškova, Iglarčíkova, Šviderkova, Rovňova“  medzi obcou 

Rabča a OVS, a.s. Dolný Kubín vo výške nájmu 1 €/rok s termínom od 1.3.2022. 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 9 –  Prejednanie a schválenie návrhu VZN č. 1/2022, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN č. 3/2019 o poskytovaní sociálnych služieb, určení ich postupu a výške 

úhrady pri ich poskytovaní v znení VZN č. 6/2019 a v znení VZN č. 1/2021, ktorým sa 

menilo a dopĺňalo VZN č. 3/2019; 

Mgr. Kvasničáková – predniesla poslancom OZ návrh VZN č. 1/2022, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN č. 3/2019 o poskytovaní sociálnych služieb, určení ich postupu a výške úhrady 

pri ich poskytovaní v znení VZN č. 6/2019 a v znení VZN č. 1/2021, ktorým sa menilo 

a dopĺňalo VZN č. 3/2019. Zároveň požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili. Návrh 

VZN bol zverejnený na ÚT a web stránke obce od 11.2.2022 do 28.2.2022. 

UZNESENIE 

Poslanci schválili  návrhu VZN č. 1/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2019 

o poskytovaní sociálnych služieb, určení ich postupu a výške úhrady pri ich poskytovaní 

v znení VZN č. 6/2019 a v znení VZN č. 1/2021, ktorým sa menilo a dopĺňalo VZN č. 3/2019. 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
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K bodu číslo 10 – Schválenie podania žiadosti na projekt: „Labyrint prírody – separuj 

odpad – chráň životné prostredie 

Starosta – predniesol poslancom návrh žiadosti o NFP v rámci malých projektov s Českou 

republikou s názvom „Labyrint prírody – separuj odpad – chráň životné prostredie“ vo výške 

18 760,00 €. 

Mgr. Kvasničáková – jedná sa o spoluprácu s mestom Šenov – výstavba kurníka, video 

o separácii, pestovanie rastlín, kvetov, zdravie na tanieri – všetko zo záhrady. 1x návšteva do 

Brezy a Zázrivej. 1x do Šenova. 

Starosta – ide teda o priblíženie kolobehu života – pestovanie, hnojenie, zber, separácia a pod.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby obec Rabča podala žiadosť o NFP v rámci malých projektov s Českou 

republikou s názvom „Labyrint prírody – separuj odpad – chráň životné prostredie“ vo 

výške 18 760,00 € 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 11 – Výzva na predkladanie žiadosti o poskytnutie NFP – Zberný dvor 

Starosta – predniesol poslancom na schválenie podanie žiadosti v rámci výzvy č. 72 na 

predkladanie žiadosti o poskytnutie NFP so zameraním: Triedený zber komunálnych 

odpadov, kód výzvy: OPKZP-PO1- SC111-2021-72, prioritná os 1, špecifický cieľ: 1.1.1 

s názvom projektu: „Zberný dvor Rabča.“  

Ing. Jagnešák – o akú sumu sa jedná? 

Starosta - 500 000,00 až 600 000,00 €. 

Mgr. Kvasničáková – musíme urobiť súťaž cez Vestník  

Starosta – uzavrela sa skládka v Zubrohlave, budeme nútení voziť odpad do Thurzovky. 

Zvyšujú sa nám stále náklady.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili podanie žiadosti v rámci výzvy č. 72 o poskytnutie NFP so zameraním: 

Triedený zber komunálnych odpadov, kód výzvy: OPKZP-PO1- SC111-2021-72, prioritná os 

1, špecifický cieľ: 1.1.1 s názvom projektu: „Zberný dvor Rabča“ vo výške 600 000,00 

s DPH. ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 

zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 12 –  Prejednanie predložených návrhov opatrení prijatých na nápravu 

nedostatkov zistených finančnou kontrolou na diele Soľanka - Filagória 

Starosta – požiadal konateľa Rabčan, s.r.o. Rabča Ing. Stanislava Šimurdiaka – ako 

zhotoviteľa, na predloženie návrhov opatrení prijatých na nápravu nedostatkov zistených 

finančnou kontrolou na diele Soľanka – Filagória.  

Ing. Šimurdiak – uviedol, že poslanci návrh opatrení obdržali e-mailom od p. Grancovej, 

ktoré zaslal na obec.  

Starosta – požiadal poslancov, aby sa so svojimi otázkami obrátili na konateľa, s.r.o.   

Ing.Šimurdiak – na RABČAN, s.r.o. Rabča boli na kontrole aj poslanci Pavol Kobyliak, Ing. 

Jozef Kovaliček a Mgr. Róbert Brišák.  

Ing. Jurčák – opýtal sa akým spôsobom sa budú riešiť dodatočné náklady? 

Ing. Šimurdiak – vyfakturujú sa obci. 

Ing. Kovaliček – ak to správne pochopil, tak obci vyfakturuje 20% a zvyšok ostane na 

RABČAN, s.r.o. ? 

Ing. Šimurdiak – áno.  
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UZNESENIE 

Poslanci schválili Navrhované opatrenia na odstránenie nedostatkov predložené Ing. 

Stanislavom Šimurdiakom, konateľom RABČAN, s.r.o. Rabča (viď príloha) , ktoré predložil 

na základe zistených  nedostatkov z vykonanej finančnej kontroly hlavnej kontrolórky obce 

Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej v rámci projektu: „Prírodné klenoty 

slovensko-poľského pohraničia“, na diele Filagória – Soľanka v mesiaci december 2021.  

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Starosta – uviedol, že vidí veľké rezervy v únikoch vody. Tam vidí potenciál na získanie 

finančných prostriedkov s odhalením strát. Ročné úniky vody sú značné. Vychádzajú až do 40 

% v lokalite od Gaceľa po nižný koniec obce. Grúň má napr. úniky len 2% a vyšný koniec až 

18 %. Mali by sme sa na to zamerať. Navrhuje, aby RABČAN, s.r.o. Rabča sa snažil zistiť 

úniky vody.  

Ing. Kovaliček – táto úloha je zbytočná, je to v kompetencii konateľa Rabčan, s.r.o. Rabča. 

On by sa mal snažiť zistiť úniky vody z vlastnej iniciatívy.  

Starosta – navrhuje aby dal konateľ do konca júna správu k únikom vody. 

Ing. Šimurdiak – ideme dať teda merače aj tam, kde doteraz neboli napr. fontána, hasička? 

Ing. Jurčák – áno, prečo sa to už nedalo dávno? Nevidí v tom problém. Je to dobré osadiť 

preto, aby sa presne premerala spotreba vody a lepšie sa oddelili úniky vody.  

Starosta – čo vieme, je koľko ide vody do obce a koľko vody sa odpíše. 

Mgr. Brišák – je za návrh p. Jurčáka. Ale samozrejme za fontánu by Rabčan, s.r.o. obci  

nevystavoval faktúru. On o týchto únikoch počuje 1x. 

Starosta – na dozornej rade sa o tom vravelo už viackrát a stále nie sú výsledky o konkrétnych 

únikoch vody.  

UZNESENIE 

Poslanci uložili konateľovi RABČAN, s.r.o. Rabča, Ing. Stanislavovi Šimurdiakovi, aby do 

31. 7. 2022 predložil správu o únikoch obecnej vody resp. návrhov na ich odstránenie. ZA 

hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert 

Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných 

poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 13 – Prejednanie a schválenie navýšenia rozpočtu v rámci navrhovaných 

zmien v projekte Nadstavby Hasičskej školiacej miestnosti 

Starosta – informoval, že bolo stretnutie ohľadom OHS s poslancami OZ, oboznámili sa 

s rozpočtom, dolaďovali sa určité veci ohľadom stavby.  

Mgr. Brišák – chcel by  vysvetliť niektoré veci ohľadne elektroinštalácie. Ceny si dal pozrieť 

inej firme a ich ceny boli oveľa nižšie,  niektoré položky boli podľa neho nadhodnotené. 

Starosta – bleskozvod nebol v rozpočte, ten sa dorábal, každá položka sa rozoberala, keď tam 

boli poslanci. 

Mgr. Brišák – aj ceny káblov sú nadhodnotené, sú asi aj s prácou?  

Ing. Jurčák – áno + práca. Ale niekde je tam cena za materiál a niekde aj s prácou.  

Starosta – treba si uvedomiť, že je rozdiel, keď to robí priamo nejaká firma zameraná na to, 

a iné je keď to robí firma, ktorá je už dodávateľom.  

Starosta – k tomu je aj revízia. Firma si za to zodpovedá.  Škoda, že to nebolo prednesené 

Mgr. Brišákom priamo na mieste, ale až teraz.  
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Mgr. Brišák – je tam cena bez DPH celkom by to bolo cca 6020 € s DPH. Jemu to vyšlo cca 

o 1000 € lacnejšie, aj keď prihliada na to, že ceny šli rapídne hore. Napr. internetová 

rozdvojka je viackrát uvedená a cena u každej je rôzna.  

Starosta – môže to byť aj chyba rozpočtára.  

Mgr. Brišák – elektrika ešte tam ani nebola dorobená. Pri svietidlách nie je napísaný typ 

svietidla, to mu dosť vadilo.  

Mgr. Kvasničáková – ak by sa to dalo robiť inému rozpočtárovi, tak to nacení inak.  

Mgr. Brišák – niektoré práce sú neskutočne prehnané.  

Ing. Jurčák – Stavebný podnik dal obci návrhy, čo treba urobiť lepšie. Boli sme tam poslanci, 

videli sme to, odsúhlasili sme to, tak nevie o čom sa tu teraz bavíme.  

Mgr. Brišák – tento podrobný rozpočet nevidel na stretnutí.  

Starosta – bol poslaný e-mailom poslancom v exceli a pdf, ale je rád, že sa Mgr. Brišák tým 

zaoberal. 

Štefan Ratica – mali by tam byť aj lapače snehu, treba ich dorobiť.  

Starosta – však bolo stretnutie s poslancami, bolo to treba povedať tam. Lapače treba urobiť aj 

na starej streche a tak isto na ZŠ a športovej hale. Ak by mu to Mgr. Brišák povedal ráno, tak 

dnes na OZ už mám odpoveď. Pán Brišák, ak  pošle rozdiely, tak to prekonzultuje so 

Stavebným podnikom. Ja nie som elektrikár –  povedal starosta. 

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili predložený rozpočet na navýšenie nákladov v rámci navrhovaných zmien 

v projekte Nadstavby Hasičskej školiacej miestnosti vo výške 23 939,83 s DPH €. 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 14 – Prejednanie a schválenie rozpočtu na rekonštrukciu bývalej predajne 

p. Slovíka v budove Kultúrneho domu v Rabči 

Starosta – uviedol, že poslanci na základe úlohy z 28.1.2022 obdržali e-mailom rozpočet.  

Ing. Šimurdiak – uviedol, že rozpočet prešiel aj s poslancom p. Kobyliakom a ešte ho ponížili 

o 1000 €.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili predložený rozpočet na rekonštrukciu bývalej predajne p. Slovíka v budove 

Kultúrneho domu v Rabči za účelom vytvorenia registratúrneho strediska vo výške 25 162,16 

€. 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 15 – Prejednanie a schválenie odkúpenia parciel na obec Rabča – nová 

ulica Pilarčíkova, prepoj z Ul. Pod Magurou na Ul. Mokrá, Adamovka III. 

PhDr. Augustín Piták – uviedol, že dňa 3.2.2022 sa uskutočnilo stretnutie so spoluvlastníkmi 

v novej ulici Pilarčíkova, z ktorého bol záver, že väčšina spoluvlastníkov súhlasí s prevodom 

svojich podielov v ulici na obec.   

Prednosta – súhlasia všetci okrem p. Miklušáka. Tiež bola podmienka jedného vlastníka, aby 

sa aj na konci ulice dobudovala dažďová kanalizácia. Taktiež vlastníci, ktorí majú ulicu 

založenú v banke súhlasili, že zaplatia poplatok banke, aby prebehol prevod na obec. Obec im 

bude nápomocná pri potrebných potvrdeniach pre banku a pod.  Ulica bude taktiež 

zokruhovaná s vrchnou ulicou Grúňanská II. na ktorú sa pripájajú všetky ulice na Grúni. Ulica 

Grúňanská II. je v súčasnosti majetkom SPF, ale je v štádiu prevodu na obec. 
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Starosta – uviedol, že p. Miklušák povedal, že nemá problém podpísať podiel v ulici, ale má 

problém s nejakým iným vlastníkom.  

Mgr. Kvasničáková – všetci to chceli dať na obec, už majú aj záložné práva. 

Prednosta – je tam voda, kanalizácia, elektrika, dažďová kanalizácia a je to aj skolaudované. 

Nová ulica Pilarčíkova 

Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcely 

v novej ulici Pilarčíkova v časti obce Rabča – Grúň za účelom vyporiadania  ulice na obec 

Rabča. 

 

Jozef Kozák, nar. 28.7.1979, bytom 029 44 Rabča, Krížna 914 

Janka Grižáková, rod. Pilarčíková, nar. 22.3.1971, bytom 029 44 Rabča, Grúňanská 964 

Dávid Pilarčík, nar. 26.6.1990, bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 966/35 

Ing. Peter Pilarčík, nar. 18.8.1975, bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 963 

Anton Jagelka, nar. 9.3.1984, bytom 029 44  Rabča, Kostolná 900 

Ing. Vladimír Genšiniak, nar. 21.5.1987 a manželka Alžbeta Genšiniaková, rod. Chudjaková, 

nar. 3.1.1991, obaja bytom 029 46  Sihelné 445 (BSM) 

Miroslav Miklušák, nar. 20.8.1955, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 571 

Justína Jagelková, rod. Jagelková, nar. 1.8.1992, bytom 029 44  Rabča, Krížna 914 

Miroslav Klušák, nar. 28.7.1994, bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 972 

Magdaléna Kozáková, rod. Klušáková, nar. 28.6.1995,bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 972 

Milan Kozák, nar. 12.9.1963, bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 961 

Blažej Chudjak, nar. 28.3.1994, bytom 029 46  Sihelné 445 

Mgr. Silvia Pilarčíková, rod. Kvasničáková, nar. 1.11.1993, bytom 029 44  Rabča, Mlynská 

361/30 

Miroslav Pilarčík, nar. 26.3.1993, bytom 029 44  Rabča, Riečna 861/4 

Mgr. Jolana Pitáková, rod. Metesová, nar. 31.7.1974, bytom 029 44  Rabča, Pod Magurou 

1054/32 

Ján Kekeliak, nar. 8.2.1994 a manželka Alžbeta Kekeliaková, rod. Kovalíková, nar. 

14.7.1995, obaja bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 997/89 (BSM) 

Dávid Pilarčík, nar. 26.6.1990 a manželka Ing. Jana Pilarčíková, rod. Kosmeľová, nar. 

25.6.1990, obaja bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 966/35 (BSM) 

Vladimíra Dibdiaková, rod. Kozáková, nar. 15.1.1995, bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 

961/31 

František Matonog, nar. 16.7.1994 a manželka Stela Matonog, rod. Cubinková, nar. 

3.10.1996, obaja bytom 029 47  Oravská Polhora 839 (BSM) 

parc. CKN č. 15290/11 – zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 63 m2  a parc. CKN č. 

15479/91 – TTP  o výmere 626 m2 vedené na LV č. 4064 na meno Jozef Kozák v podiele ¼-

tina úč., Janka Grižáková v podiele 1/8-mina úč., Dávid Pilarčík v podiele 1/24-tina úč., Peter 

Pilarčík v podiele 1/24-tina úč., Anton Jagelka v podiele 1/24-tina úč., Vladimír Genšiniak 

a manželka Alžbeta Genšiniaková (BSM) v podiele 1/24-tina úč., Miroslav Miklušák 

v podiele 37/912-tin úč., Justína Jagelková v podiele 1/20-tina úč., Miroslav Klušák v podiele 

1/20-tina úč., Magdaléna Kozákova v podiele 1/20-tina úč., Milan Kozák v podiele 1/40-tina 

úč., Blažej Chudjak v podiele 1/24-tina úč., Silvia Pilarčíková v podiele 1/200-tina úč., 

Miroslav Pilarčík v podiele 1/200-tina úč., Jolana Pitáková v podiele 1/100-tina úč., Ján 

Kekeliak a manželka Alžbeta Kekeliaková (BSM) v podiele 1/912-tin úč., Dávid Pilarčík 

a manželka Jana Pilarčíková (BSM) v podiele 1/8-mina úč., Vladimíra Dibiaková v podiele 

1/40-tina úč., František Matonog a manželka Stela Matonog (BSM) v podiele 3/100-tina úč., 

parc. CKN č. 15290/14 – zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 152 m2 ,  parc. CKN č. 

15479/6 – TTP  o výmere 187 m2 , parc. CKN č. 15479/121 – TTP  o výmere 119 m2  a  

parc. CKN č. 15479/122 – TTP  o výmere 1145 m2 vedené na LV č. 7073 na meno Miroslav 
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Miklušák v podiele 121/600-tin úč., Dávid Pilarčík v podiele 1/24-tina úč., Peter Pilarčík 

v podiele 1/24-tina úč., Jozef Kozák v podiele 1/24-tina úč., Anton Jagelka v podiele 1/16-tina 

úč., Vladimír Genšiniak a manželka Alžbeta Genšiniaková (BSM) v podiele 1/16-tina úč., 

Justína Jagelková v podiele 1/16-tina úč., Miroslav Klušák v podiele 1/24-tina úč., Magdaléna 

Kozákova v podiele 1/24-tina úč., Milan Kozák v podiele 1/12-tina úč., Vladimíra Dibiaková 

v podiele 1/12-tina úč., Blažej Chudjak v podiele 1/16-tina úč., Silvia Pilarčíková v podiele 

1/60-tina úč., Miroslav Pilarčík v podiele 1/60-tina úč., Jolana Pitáková v podiele 1/30-tina 

úč., Ján Kekeliak a manželka Alžbeta Kekeliaková (BSM) v podiele 1/150-tina úč.,  František 

Matonog a manželka Stela Matonog (BSM) v podiele 1/10-tina úč. 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcimi a spoluvlastníkmi 

ako predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcely 

z dôvodu vyporiadania novej ulice Pilarčíkova v časti obce Rabča – Grúň na obec Rabča do 

celku. Náklady spojené s prevodom hradí obec Rabča za podmienky, že spoluvlastníci, ktorí 

majú v bankách záložné právo si na vlastné náklady uhradia poplatky za uvoľnenie 

predávajúceho podielu v pozemku zo záložného práva banky. ZA hlasovali: Ing. Jozef 

Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

Prepoj z Ul. Pod Magurou na Ul. Mokrá 

Prednosta – uviedol, že obec pripravila podklady a dala zamerať geometrický plán za účelom 

vytvorenia prepoja z Ul. Pod Magurou na Ul. Mokrá. 

 

Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcely 

v prepoji z Ul. Pod Magurou na Ul. Mokrá za účelom vyporiadania  ulice-prepoja na obec 

Rabča. 

 

Slovenský vodohospodársky podnik, š.p., Radničné námestie 8, 969 55  Banská Štiavnica, 

IČO: 36022047 zapísaná na LV č. 2863 v podiele 1/1-nina úč. v parcelách: 

parc. CKN č. 11072/2 – vodná plocha o výmere 8 m2 

parc. CKN č. 11099/65 – vodná plocha o výmere 76 m2 

parc. CKN č. 11658/11 – vodná plocha o výmere 10 m2 

parc. CKN č. 11099/68 – zastavaná plocha o výmere 3 m2 

 

Slovenská republika v správe LESY SR, š. p., Námestie SNP 8, 975 66 Banská Bystrica, IČO: 

36068351 zapísaná na LV č. 4170 v podiele 1/1-nina úč. v parcelách: 

parc. CKN č. 11376/10 – vodná plocha o výmere 36 m2 

parc. CKN č. 11099/69 – vodná plocha o výmere 27 m2 

parc. CKN č. 11099/66 – vodná plocha o výmere 12 m2 

 

Slovenská republika 

Vladimír Taraník, nar. 18.4.1979, bytom 029 44 Rabča, Pod Magurou 1048 

Ján Kvasňák, nar. 7.2.1957, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 305 

Miroslav Jagnešák, nar. 24.10.1951, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 759 

Marek Genzor, nar. 26.11.1987 a manželka Silvia Genzorová, rod. Heretiková, nar. 

19.7.1995, obaja bytom 029 45  Rabčice 328 (BSM) 

 

parc. CKN č. 11099/59 – zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 162 m2  a parc. CKN č. 

11376/9 – vodná plocha  o výmere 108 m2 vedené na LV č. 6009 na meno Slovenská 
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republika  v podiele 1/5-tina úč., Vladimír Taraník v podiele 1/8-mina úč., Ján Kvasňák 

v podiele 3/40-tiny úč., Miroslav Jagnešák v podiele 7/40-tin úč., Marek Genzor a manželka 

Silvia Genzorová v podiele 41/120-tin úč. (BSM), Vladimír Taraník v podiele 1/12-tina úč.,  

 

Predmetné parcely boli vytvorené geometrickým plánom č. 46474803-126/2021, vyhotovený 

EasyMAP, s.r.o., Ul. Mieru 282, 029 01  Námestovo, Ing. Petrom Kozákom, dňa 15.12.2021, 

overené Okresným úradom, katastrálny odbor, Námestovo Ing. Margitou Kinierovou dňa 

19.1.2022 register G1 – 1433/2021. 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a spoluvlastníkmi 

ako predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcely 

z dôvodu vyporiadania prepoja z Ul. Pod Magurou na Ul. Mokrá na obec Rabča do celku 

a tým zabezpečiť bezpečný prechod občanom žijúcich v  Ul. Pod Magurou. Náklady spojené 

s prevodom a vyhotovenie geometrického plánu hradí obec Rabča.  

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

Odkúpenie – Ul. Adamovka   

Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcelu 

v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m. 

Predávajúci:  

Mgr. Mária Tomčíková, rod. Adamčíková,  nar. 07.12.1983, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 4 

parc. CKN č. 17300/2 – TTP o výmere 19 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 6607 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu z dôvodu  

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v lokalite Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 

hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 

Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika 

Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec 

Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcelu 

v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m. 

Predávajúci:  

Katarína Pitáková, rod. Pitáková, nar. 19.10.1993, bytom 029 47  Oravská Polhora 225 

v podiele ½-vica úč. 

Lukáš Korman, nar. 14.7.1990, bytom 029 47  Oravská Polhora 599 v podiele ½-vica úč.  

parc. CKN č. 17291/2 – TTP o výmere 18 m2 vedené na LV č. 6237 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu z dôvodu  

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v lokalite Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 

hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 

Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika 

Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  
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Zmena uznesenia 

Starosta – uviedol, že na katastri nám prerušili prevod z dôvodu zlého určenia druhy pôdy, 

preto je potrebné opätovne schváliť zmenu tohto uznesenia.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili zmenu uznesenia č. 8/2021 zo dňa 10.12.2021 a to nasledovne:  Odkúpenie 

parciel od vlastníka ako predávajúcej na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcelu v Ul. Kostolná 

– chodník za účelom vyporiadania bezpečnostného chodníka smerom k ZŠ s MŠ Rabča, Ul. 

Kostolná 855.  

Predávajúca:  

Valéria Gurová, rod. Brandysová, nar. 25.11.1975, bytom 029 44  Rabča, Kostolná 897 

parc. CKN č. 17171/9 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 120 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 5600, vytvorená geometrickým plánom č. 30216613-

001/2008, Margitou Farskou, GEODET, Obrancov mieru 1774/12, 026 01  Dolný Kubín dňa 

5.3.2008, overený Správou katastra, Námestovo dňa 26.4.2008 Ing. Mariánom Matušákom 

pod č. 353/08.  

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcou 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu z dôvodu  

vyporiadania bezpečnostného chodníka smerom k ZŠ s MŠ Rabča, Ul. Kostolná 855.  

Náklady spojené s prevodom hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. 

Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. 

Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0.  

Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

K bodu číslo 16 – Schválenie zmeny zakladateľskej listiny RABČAN, s.r.o. Rabča – 

transformácia na sociálny podnik 

Ing. Šimurdiak, konateľ RABČAN, s.r.o. – uviedol, že je potrebné schváliť zmeny 

zakladateľskej listiny RABČAN, s.r.o. Rabča a to transformáciou na sociálny podnik. Je už 

vypracovaný podnikateľský plán sociálneho podniku a Zakladateľskej listiny o založení 

spoločnosti s ručením obmedzeným, kde jediným spoločníkom spoločnosti je obec Rabča. 

Jeho hlavný cieľom je dosahovanie merateľného pozitívneho sociálneho vplyvu 

poskytovaním spoločensky prospešných služieb v oblasti – služby na podporu regionálneho 

rozvoja a zamestnanosti. Tieto dva dokumenty musí ešte odkonzultovať Ministerstvo práce, 

sociálnych vecí a rodiny SR. Výhodou je, že budú mať 10% DPH.  

 

UZNESENIE 

Poslanci 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov schválili: Zmeny zakladateľskej listiny 

RABČAN, s.r.o. Rabča – transformácia na sociálny podnik. ZA hlasovali: Ing. Jozef 

Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 17 – Rôzne – a) informácie starostu, b) pošta 

Starosta informoval poslancov, že:   

 

• Obec stále pokračuje v antigénovom testovaní. Testuje sa pondelok, streda, piatok 

a sobota. 
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• Dňa 15. 2. 2022 bol na stretnutí s ministrom dopravy aj so starostom obce Sihelné Mgr. 

Pitákom, taktiež sa uskutočnilo jednanie ohľadne zberného dvora ako aj o vyasfaltovaní 

cesty medzi obcou Rabča a Zubrohlava.  

• Od 8. 2. – 10.2.2022 bola v obci vyhlásená mimoriadna situácia – snehová kalamita 

• RABČAN, obecné služby:  

- Previedlo sa vypiľovanie stromov – 9 ks na cintoríne z dôvodu požiadaviek občanov, 

nakoľko hrozilo ich zrútenie na pomníka a vypílenie vyschnutých tuji pri kostole na 

základe rozhodnutia. 

- Úprava vrbinového porastu smerom na vodojem – na družstve 

- Záchranné práce – mimoriadna situácia – snehová kalamita 

• RABČAN, s.r.o. 

- Záchranné práce – mimoriadna situácia – snehová kalamita 

• Bola nám schválená dotácia na projekt „Zlepšenie environmentálnych aspektov sídliska 

Bystrá v obci Rabča realizovaného v rámci výzvy IROP-PO4-SC431-2021-65“ vo výške 

328 932,82 €, 9. 3. 2022 je stretnutie s vlastníkmi garáži a užívania pozemkov. 

• Ďalej nám bola schválená dotácia a na projekt: „Zníženie energetickej náročnosti objektu 

Obecného a Kultúrneho domu, Rabča“ vo výške 438 787,00 €. 

• A ešte nám bola schválená žiadosť o poskytnutie investičnej pomoci formou NFP pre 

RABČAN SP, s.r.o. vo výške 272 386,32 € s DPH. 

• Dňa 23. 2. 2022 sme mali kontrolu z VÚC na projekt: Soľanka-Filagória a dopadla 

pochvalou z VÚC 

• Dňa 23.2.2022 sme mali kontrolu z RÚVZ Dolný Kubín na Detské jasle. 

• Chce urobiť ešte stretnutie s poslancami, či sa rozhodnú ísť do komplexnej rekonštrukcie 

aj interiéru  obecného úradu.  

 

UZNESENIE 

Poslanci informácie starostu obce vzali na vedomie. ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, 

PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

R Ô Z N E 

Ján Kovaliček a spol. – žiadosť o umiestnenie 2 ks spomaľovačov 

Starosta – prečítal poslancom žiadosť p. Jána Kovalička a spol., bytom Rabča, Poľná 662 

o sadenie 2 ks spomaľovačov na Ul. Poľná z dôvodu rýchlej jazdy niektorých spoluobčanov 

a po ulici sa pohybujú malé detí a sú ohrozované ako aj peší chodci.  

UZNESENIE 

Poslanci uložili Komisii ŽP, VP a výstavby preveriť žiadosť p. Jána Kovalička a spol., bytom 

Rabča, Poľná 662 o osadenie 2 ks spomaľovačov na Ul. Poľná v teréne a podľa návrhu 

komisie ŽP RABČAN, obecné služby osadí spomaľovače v Ul. Poľnej. ZA hlasovali: Ing. 

Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov 

OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Autobusové zastávky  

Prednosta  – uviedol, že poslancom OZ boli zaslané návrhy na nové autobusové zastávky 

v obci Rabča. Návrhy sú očíslované a bol by rád, keby sa k nim vyjadrili. Tento rok by sme 

urobili napr. vzorovú jednu autobusovú zastávku.  

Starosta – tento rok urobíme len jednu zastávku maximálne 2,  napojiť ich na elektriku, 

umiestniť reklamný baner.  
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UZNESENIE 

Poslanci schválili predbežne návrh č. 2 a 4 autobusovej zastávky. ZA hlasovali: Ing. Jozef 

Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav  

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Gabionové ploty - „Projekt opatrení v obci Rabča na prispôsobovanie sa zmene klímy 

ekosystémovými prístupmi“ 

Starosta – uviedol, že v rámci Projektu opatrení v obci Rabča na prispôsobovanie sa zmene 

klímy ekosystémovými prístupmi je aj vybudovanie gabionového plotu pri hornej ZŠ s MŠ 

pri kostole. Predniesol poslancom návrh týchto gabionových plotov, aby vybrali jeden.  

Ing. Kornhauserová – jej osobne sa gabionový plot pri škole od chodníka nepáči, od 

Sihelného dolu môže byť.  

Prednosta – to by bolo len na zarovnanie terénu a potom by šlo pletivo.  

Starosta – je to len návrh, nemusí to byť gabion. 

PhDr. Piták – skôr by tam bol vhodný kameninový plot, aby to ladilo aj s námestím pri 

kostole.  

Ing. Jurčák – opýtal sa, či jednali aj s vdp. Bolibruchom.  

Mgr. Brišák – najskôr to treba narozpočtovať a až potom sa vyjadria.  

Starosta – navrhuje, aby sa poslanci do týždňa vyjadrili.  

Štefan Ratica – musí robiť obstarávanie, tak mu to dosť súri.  

Ing. Jurčák – nech to ladí ako celok.  

Starosta – je návrh  aj kameninový plot. Bude ale drahší. Je aj možnosť, že od námestia  dáme 

murovaný kameň alebo osadíme kameň  do gabionového plota.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili predbežne návrh č. 6 v rámci „Projektu opatrení v obci Rabča na 

prispôsobovanie sa zmene klímy ekosystémovými prístupmi“, ktorý bude vybudovaný pri 

hornej ZŠ s MŠ pri kostole a do týždňa sa vyjadria k návrhu plotu od Ul. Kostolnej. ZA 

hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert 

Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných 

poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Príspevok pre RABČAN, obecné služby Rabča - navýšenie 

Štefan Ratica – RABČAN, obecné služby Rabča robia formou in house „Projekt opatrení 

v obci Rabča na prispôsobovanie sa zmene klímy ekosystémovými prístupmi“ a potrebujú 

navýšiť príspevok vo výške viac ako 400 tis. €.  

Mgr. Grancová – opýtala sa, či k tomu nie je potrebné stanovisko hlavnej kontrolórky?  

JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková – uviedla, že áno jej stanovisko je potrebné.  

Mgr. Brišák – budú to schvaľovať až po stanovisku hlavnej kontrolórky.  

Starosta – financie potrebujú len na preklenutie momentálnej situácie.  

Ing. Kvasniaková – na tento rok je schválený príspevok pre RABČAN, obecné služby vo 

výške 280 tis. €.  

Poslanci – uviedli, že s navýšením príspevku nemajú problém, ale musia vedieť stanovisko 

hlavnej kontrolórky.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili, že na budúcom OZ prejednajú a schvália navýšenie príspevku pre 

RABČAN, obecné služby Rabča  z dôvodu in hause zákazky na „Projekt opatrení v obci 

Rabča na prispôsobovanie sa zmene klímy ekosystémovými prístupmi“, ale až po predložení 

stanoviska hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej. ZA 
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hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert 

Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných 

poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Zmena rozpočtu obec Rabča č. 1/2022 

Ing. Kvasniaková – predniesla poslancom OZ návrh zmeny rozpočtu obce Rabča pre rok 

2022.   

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2022 – rozpočtové opatrenie č. 

1/2022 schválené OZ 1. 3.  2022 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena 

rozpočtu Obec Rabča na rok 2022 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, 

rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. 

 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča č. 1/2022 

Ing. Kornhauserová – predniesla poslancom návrh zmeny rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča na rok 

2022, ktorý obdržali aj e-mailom. 

Poslanci schválili úpravu rozpočtu   ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2022 – 

rozpočtové opatrenie č. 1/2022 schválené OZ 1.3. 2022 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa 

vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2022 so súhlasom Obecného zastupiteľstva 

v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. 

 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Ing. Kornhauserová – opýtala sa ako to bude fungovať s Detskými jasľami – náklady na vodu 

a energie?  

Starosta – budeme to riešiť spoločne. Vyslovila poďakovanie PhDr. Pitákovi za prednášky 

v škole. Tiež požiadala o vyplatenie jednorázovej odmeny pre zamestnancov vo výške 350 € 

+ odvody/zamestnanec v zmysle Dodatku č. 1 ku KZVS na rok 2021 pre školskú jedáleň, 

učiteľov materskej školy a školskú jedáleň. Spolu to predstavuje sumu 15 587,00 € (33 

zamestnancov). 

Starosta – nedostali iba tí, čo sú financovaní z originálov. On po jednaniach s p. riaditeľkou je 

za poskytnutie tejto sumy.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili vyplatenie jednorázovej odmeny pre Základnú školu s materskou školou 

v Rabči vo výške 350 € + odvody/zamestnanec v zmysle Dodatku č. 1 ku KZVS na rok 2021 

pre zamestnancov školskej jedálne, materskej školy a školského klubu v celkovej výške 

15 587,00 € pre 33 zamestnancov. ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, 

Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, 

Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
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Ukrajina 

Starosta – navrhol poslancom schváliť finančný príspevok pre Ukrajinu. Informoval o situácii 

a pokynoch z Okresného úradu Námestovo. Za ZMOBO obce schválili finančnú pomoc vo 

výške 5000,00 €.  

Mgr. Brišák – navrhuje 1 €/obyvateľa.  

Starosta – navrhuje 1000 € na rôzny nákup a 4 000 € ako finančný príspevok.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili finančnú výpomoc pre Ukrajinu vo výške 5200 €. ZA hlasovali: Ing. Jozef 

Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 18 – Interpelácia – Diskusia 

Mgr. Brišák – prečo sa nepokračuje na kanalizácii.  

Starosta – lebo to už nestihli.  

Mgr. Lubasová – úprava terénu pri detských jasliach, či sa plánuje. 

Starosta – plánuje sa urobiť, treba vybrať panely a upraviť terén.  

Mgr. Lubasová – kedy sa začne s parkoviskom na Rabčickej ulici. 

Starosta – už 3 roky čakáme na kontrolu výberového konania. Všetko je pripravené a stále 

nemáme výsledok z kontroly.  

Mgr. Brišák – opätovne žiada o správne nastavenie času na hodinách na kultúrnom dome.  

 

K bodu číslo 19 – Záver  

Starosta na záver poďakoval poslancom OZ a hosťom za účasť a rokovanie OZ ukončil 

o 20.35 hod.  

 

Starosta obce Ing. Július Piták   ......................................... 

 

Prednosta OcÚ Ing. Tomáš Kekeliak   ......................................... 

 

Overovatelia:  

 

Ing. Pavol Jurčák      ......................................... 

 

Ing. Jozef Kovaliček     ......................................... 

 

Zapísala Mgr. Eva Grancová    ......................................... 
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Uznesenie č. 2/A/2022 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 1. 3. 2022 

  

A) Berie na vedomie 

1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka od posledného zasadnutia OZ dňa 

28.1.2022.   

     

2. Kontrolu plnenia uznesení OZ zo dňa 28. 1. 2022, ktorú predniesla hlavná kontrolórka obce 

Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková.  

  

3. Stanovisko JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej, hlavnej kontrolórky obce Rabča 

k poskytnutiu dotácií z rozpočtu obce Rabča v zmysle VZN č. 3/2020 a k zúčtovaniu dotácii 

za rok 2021. 

     

B) Schvaľuje 

1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Jaroslav Jagnešák; členovia: Mgr. Andrea 

Lubasová a PhDr. Augustín Piták, poslanci OZ.   

               

2. Nadpolovičnou väčšinou zo všetkých poslancov Program rokovania obecného 

zastupiteľstva obce Rabča s navrhovanou zmenou t. j. doplniť bod 10) Schválenie podania 

žiadosti na projekt „Labyrint prírody – separuj odpad – chráň životné prostredie a bod 11) 

Schválenie podania žiadosti na Zberný dvor a uprednostniť prítomných občanov z novej Ul. 

Pikošova. 

  

3. Poskytnutie dotácii z rozpočtu obce Rabča pre rok 2022 na základe návrhu Finančnej 

komisie pre nasledovných žiadateľov:  

1. Základná organizácia Jednota dôchodcov Rabča, Margita Pindjaková, Rabča, Vysoká 270  

– žiadosť podaná 19.10.2021vo výške   2500,00 € 

2. Miestny spolok SČK Rabča, Paulína Oselská, Rabča, Hlavná 688 – žiadosť podaná  

25.10.2021 vo výške 900,00 € 

3. Spojený florbalový klub Rabča a Oravská Polhora, Ľubomír Adamčík, Oravská Polhora 

332 -  žiadosť podaná 6.10.2021 vo výške 14 000,00 € 

4. Filip Revaj, Rabča, Hlavná 503 – žiadosť podaná  27.10.2021 vo výške 1 700,00 € 

5. TJ Oravan Rabča, Vladimír Lubas, Rabča, Hlavná 125 – žiadosť podaná  28.10.2021 vo 

výške 40 000,00€ 

6. ZŠ s MŠ Rabča, Rabča, Rabčická 410 – žiadosť podaná  28.10.2021 vo výške 11 400,00 € 

7. MAK /Mladý Animátorský Kolektív/ Rabča, Mgr. Martin Cubinek, Rabča, Kožušníkova 

773/13 – žiadosť podaná 28.10.2021 vo výške 9 600,00 € 

8. Volejbalisti, Jozef Tvarožek,  Rabča, Horská 1153 – žiadosť podaná 28.10.2021 vo výške 

900,00 € 

9. Mladí hasiči – deti, Ľubomír Podstrelený a spol., Rabča, Hlavná 1364 – žiadosť podaná 

29.10.2021 vo výške 2 700,00 € 

10. Obecná rada mládeže Rabča, Simona Randiaková, Rabča, Goborova 177 – žiadosť 

podaná 29.10.2021 vo výške 1 000,00 € 

11. Mladí hasiči – dorast, Marián Masničák, Rabča, Hlavná 1148/404 – žiadosť podaná 

29.10.2021 vo výške 2425,00  € 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
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4. Dodatok č. 2 k zmluve o nájme č. 227/2020 „Rozšírenie vodovodu a kanalizácie 2021, 

Rabča Ul. Buškova, Iglarčíkova, Šviderkova, Rovňova“  medzi obcou Rabča a OVS, a.s. 

Dolný Kubín vo výške nájmu 1 €/rok s termínom od 1.3.2022. ZA hlasovali: Ing. Jozef 

Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

          

5. Predložený rozpočet na navýšenie nákladov v rámci navrhovaných zmien v projekte 

Nadstavby Hasičskej školiacej miestnosti vo výške 23 939,83 s DPH €. 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

     

6. Predložený rozpočet na rekonštrukciu bývalej predajne p. Slovíka v budove Kultúrneho 

domu v Rabči za účelom vytvorenia registratúrneho strediska vo výške 25 162,16 €. 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

       

7. Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcely 

v novej ulici Pilarčíkova v časti obce Rabča – Grúň za účelom vyporiadania  ulice na obec 

Rabča. 

 

Jozef Kozák, nar. 28.7.1979, bytom 029 44 Rabča, Krížna 914 

Janka Grižáková, rod. Pilarčíková, nar. 22.3.1971, bytom 029 44 Rabča, Grúňanská 964 

Dávid Pilarčík, nar. 26.6.1990, bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 966/35 

Ing. Peter Pilarčík, nar. 18.8.1975, bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 963 

Anton Jagelka, nar. 9.3.1984, bytom 029 44  Rabča, Kostolná 900 

Ing. Vladimír Genšiniak, nar. 21.5.1987 a manželka Alžbeta Genšiniaková, rod. Chudjaková, 

nar. 3.1.1991, obaja bytom 029 46  Sihelné 445 (BSM) 

Miroslav Miklušák, nar. 20.8.1955, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 571 

Justína Jagelková, rod. Jagelková, nar. 1.8.1992, bytom 029 44  Rabča, Krížna 914 

Miroslav Klušák, nar. 28.7.1994, bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 972 

Magdaléna Kozáková, rod. Klušáková, nar. 28.6.1995,bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 972 

Milan Kozák, nar. 12.9.1963, bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 961 

Blažej Chudjak, nar. 28.3.1994, bytom 029 46  Sihelné 445 

Mgr. Silvia Pilarčíková, rod. Kvasničáková, nar. 1.11.1993, bytom 029 44  Rabča, Mlynská 

361/30 

Miroslav Pilarčík, nar. 26.3.1993, bytom 029 44  Rabča, Riečna 861/4 

Mgr. Jolana Pitáková, rod. Metesová, nar. 31.7.1974, bytom 029 44  Rabča, Pod Magurou 

1054/32 

Ján Kekeliak, nar. 8.2.1994 a manželka Alžbeta Kekeliaková, rod. Kovalíková, nar. 

14.7.1995, obaja bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 997/89 (BSM) 

Dávid Pilarčík, nar. 26.6.1990 a manželka Ing. Jana Pilarčíková, rod. Kosmeľová, nar. 

25.6.1990, obaja bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 966/35 (BSM) 

Vladimíra Dibdiaková, rod. Kozáková, nar. 15.1.1995, bytom 029 44  Rabča, Grúňanská 

961/31 

František Matonog, nar. 16.7.1994 a manželka Stela Matonog, rod. Cubinková, nar. 

3.10.1996, obaja bytom 029 47  Oravská Polhora 839 (BSM) 
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parc. CKN č. 15290/11 – zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 63 m2  a parc. CKN č. 

15479/91 – TTP  o výmere 626 m2 vedené na LV č. 4064 na meno Jozef Kozák v podiele ¼-

tina úč., Janka Grižáková v podiele 1/8-mina úč., Dávid Pilarčík v podiele 1/24-tina úč., Peter 

Pilarčík v podiele 1/24-tina úč., Anton Jagelka v podiele 1/24-tina úč., Vladimír Genšiniak 

a manželka Alžbeta Genšiniaková (BSM) v podiele 1/24-tina úč., Miroslav Miklušák 

v podiele 37/912-tin úč., Justína Jagelková v podiele 1/20-tina úč., Miroslav Klušák v podiele 

1/20-tina úč., Magdaléna Kozákova v podiele 1/20-tina úč., Milan Kozák v podiele 1/40-tina 

úč., Blažej Chudjak v podiele 1/24-tina úč., Silvia Pilarčíková v podiele 1/200-tina úč., 

Miroslav Pilarčík v podiele 1/200-tina úč., Jolana Pitáková v podiele 1/100-tina úč., Ján 

Kekeliak a manželka Alžbeta Kekeliaková (BSM) v podiele 1/912-tin úč., Dávid Pilarčík 

a manželka Jana Pilarčíková (BSM) v podiele 1/8-mina úč., Vladimíra Dibiaková v podiele 

1/40-tina úč., František Matonog a manželka Stela Matonog (BSM) v podiele 3/100-tina úč., 

parc. CKN č. 15290/14 – zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 152 m2 ,  parc. CKN č. 

15479/6 – TTP  o výmere 187 m2 , parc. CKN č. 15479/121 – TTP  o výmere 119 m2  a  

parc. CKN č. 15479/122 – TTP  o výmere 1145 m2 vedené na LV č. 7073 na meno Miroslav 

Miklušák v podiele 121/600-tin úč., Dávid Pilarčík v podiele 1/24-tina úč., Peter Pilarčík 

v podiele 1/24-tina úč., Jozef Kozák v podiele 1/24-tina úč., Anton Jagelka v podiele 1/16-tina 

úč., Vladimír Genšiniak a manželka Alžbeta Genšiniaková (BSM) v podiele 1/16-tina úč., 

Justína Jagelková v podiele 1/16-tina úč., Miroslav Klušák v podiele 1/24-tina úč., Magdaléna 

Kozákova v podiele 1/24-tina úč., Milan Kozák v podiele 1/12-tina úč., Vladimíra Dibiaková 

v podiele 1/12-tina úč., Blažej Chudjak v podiele 1/16-tina úč., Silvia Pilarčíková v podiele 

1/60-tina úč., Miroslav Pilarčík v podiele 1/60-tina úč., Jolana Pitáková v podiele 1/30-tina 

úč., Ján Kekeliak a manželka Alžbeta Kekeliaková (BSM) v podiele 1/150-tina úč.,  František 

Matonog a manželka Stela Matonog (BSM) v podiele 1/10-tina úč. 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcimi a spoluvlastníkmi 

ako predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcely 

z dôvodu vyporiadania novej ulice Pilarčíkova v časti obce Rabča – Grúň na obec Rabča do 

celku. Náklady spojené s prevodom hradí obec Rabča za podmienky, že spoluvlastníci, ktorí 

majú v bankách záložné právo si na vlastné náklady uhradia poplatky za uvoľnenie 

predávajúceho podielu v pozemku zo záložného práva banky. ZA hlasovali: Ing. Jozef 

Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

  

8. Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcelu 

v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m. 

Predávajúci:  

Mgr. Mária Tomčíková, rod. Adamčíková,  nar. 07.12.1983, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 4 

parc. CKN č. 17300/2 – TTP o výmere 19 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 6607 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu z dôvodu  

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v lokalite Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 

hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 

Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika 

Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec 

Rabča má 11 poslancov OZ. 
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9. Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcelu 

v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m. 

Predávajúci:  

Katarína Pitáková, rod. Pitáková, nar. 19.10.1993, bytom 029 47  Oravská Polhora 225 

v podiele ½-vica úč. 

Lukáš Korman, nar. 14.7.1990, bytom 029 47  Oravská Polhora 599 v podiele ½-vica úč.  

parc. CKN č. 17291/2 – TTP o výmere 18 m2 vedené na LV č. 6237 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu z dôvodu  

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v lokalite Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 

hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 

Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika 

Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec 

Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

10. Aby obec Rabča podala žiadosť o NFP v rámci malých projektov s Českou republikou 

s názvom „Labyrint prírody – separuj odpad – chráň životné prostredie“ vo výške 

18 760,00 €. 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

11. Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,00 € za 

parcely v prepoji z Ul. Pod Magurou na Ul. Mokrá za účelom vyporiadania  ulice-prepoja na 

obec Rabča. 

 

Slovenský vodohospodársky podnik, š.p., Radničné námestie 8, 969 55  Banská Štiavnica, 

IČO: 36022047 zapísaná na LV č. 2863 v podiele 1/1-nina úč. v parcelách: 

parc. CKN č. 11072/2 – vodná plocha o výmere 8 m2 

parc. CKN č. 11099/65 – vodná plocha o výmere 76 m2 

parc. CKN č. 11658/11 – vodná plocha o výmere 10 m2 

parc. CKN č. 11099/68 – zastavaná plocha o výmere 3 m2 

 

Slovenská republika v správe LESY SR, š. p., Námestie SNP 8, 975 66 Banská Bystrica, IČO: 

36068351 zapísaná na LV č. 4170 v podiele 1/1-nina úč. v parcelách: 

parc. CKN č. 11376/10 – vodná plocha o výmere 36 m2 

parc. CKN č. 11099/69 – vodná plocha o výmere 27 m2 

parc. CKN č. 11099/66 – vodná plocha o výmere 12 m2 

 

Slovenská republika 

Vladimír Taraník, nar. 18.4.1979, bytom 029 44 Rabča, Pod Magurou 1048 

Ján Kvasňák, nar. 7.2.1957, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 305 

Miroslav Jagnešák, nar. 24.10.1951, bytom 029 44  Rabča, Hlavná 759 

Marek Genzor, nar. 26.11.1987 a manželka Silvia Genzorová, rod. Heretiková, nar. 

19.7.1995, obaja bytom 029 45  Rabčice 328 (BSM) 

 

parc. CKN č. 11099/59 – zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 162 m2  a parc. CKN č. 

11376/9 – vodná plocha  o výmere 108 m2 vedené na LV č. 6009 na meno Slovenská 

republika  v podiele 1/5-tina úč., Vladimír Taraník v podiele 1/8-mina úč., Ján Kvasňák 
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v podiele 3/40-tiny úč., Miroslav Jagnešák v podiele 7/40-tin úč., Marek Genzor a manželka 

Silvia Genzorová v podiele 41/120-tin úč. (BSM), Vladimír Taraník v podiele 1/12-tina úč.,  

 

Predmetné parcely boli vytvorené geometrickým plánom č. 46474803-126/2021, vyhotovený 

EasyMAP, s.r.o., Ul. Mieru 282, 029 01  Námestovo, Ing. Petrom Kozákom, dňa 15.12.2021, 

overené Okresným úradom, katastrálny odbor, Námestovo Ing. Margitou Kinierovou dňa 

19.1.2022 register G1 – 1433/2021. 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a spoluvlastníkmi 

ako predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcely 

z dôvodu vyporiadania prepoja z Ul. Pod Magurou na Ul. Mokrá na obec Rabča do celku 

a tým zabezpečiť bezpečný prechod občanom žijúcich v  Ul. Pod Magurou. Náklady spojené 

s prevodom a vyhotovenie geometrického plánu hradí obec Rabča.  

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

12. Zmenu uznesenia č. 8/2021 zo dňa 10.12.2021 a to nasledovne:  Odkúpenie parciel od 

vlastníka ako predávajúcej na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcelu v Ul. Kostolná – chodník 

za účelom vyporiadania bezpečnostného chodníka smerom k ZŠ s MŠ Rabča, Ul. Kostolná 

855.  

Predávajúca:  

Valéria Gurová, rod. Brandysová, nar. 25.11.1975, bytom 029 44  Rabča, Kostolná 897 

parc. CKN č. 17171/9 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 120 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 5600, vytvorená geometrickým plánom č. 30216613-

001/2008, Margitou Farskou, GEODET, Obrancov mieru 1774/12, 026 01  Dolný Kubín dňa 

5.3.2008, overený Správou katastra, Námestovo dňa 26.4.2008 Ing. Mariánom Matušákom 

pod č. 353/08.  

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcou 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu z dôvodu  

vyporiadania bezpečnostného chodníka smerom k ZŠ s MŠ Rabča, Ul. Kostolná 855.  

Náklady spojené s prevodom hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. 

Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. 

Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

13. Navrhované opatrenia na odstránenie nedostatkov predložené Ing. Stanislavom 

Šimurdiakom, konateľom RABČAN, s.r.o. Rabča (viď príloha) , ktoré predložil na základe 

zistených  nedostatkov z vykonanej finančnej kontroly hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. 

Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej v rámci projektu: „Prírodné klenoty slovensko-poľského 

pohraničia“, na diele Filagória – Soľanka v mesiaci december 2021. ZA hlasovali: Ing. Jozef 

Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

14. Predbežne návrh č. 2 a 4 autobusovej zastávky. ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. 

Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. 

Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 
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15. Zmeny zakladateľskej listiny RABČAN, s.r.o. Rabča – transformácia na sociálny podnik. 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

16. Predbežne návrh č. 6 v rámci „Projektu opatrení v obci Rabča na prispôsobovanie sa 

zmene klímy ekosystémovými prístupmi“, ktorý bude vybudovaný pri hornej ZŠ s MŠ pri 

kostole a do týždňa sa vyjadria k návrhu plotu od Ul. Kostolnej. ZA hlasovali: Ing. Jozef 

Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

17. Vypracovanie návrhu geometrického plánu, ktorý predložil prednosta OcÚ Ing. Tomáš 

Kekeliak po odsúhlasení s podielovou väčšinou vlastníkov v navrhovanej novej ulici – 

Pikošova (viď príloha zápisnice).  

 

18. Aby obec podala žiadosť v rámci výzvy č. 72 o poskytnutie NFP so zameraním: Triedený 

zber komunálnych odpadov, kód výzvy: OPKZP-PO1- SC111-2021-72, prioritná os 1, 

špecifický cieľ: 1.1.1 s názvom projektu: „Zberný dvor Rabča“ vo výške 600 000,00 s DPH. 

ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

19. Na budúcom OZ prejednať a schváliť navýšenie príspevku pre RABČAN, obecné služby 

Rabča  z dôvodu in house zákazky na „Projekt opatrení v obci Rabča na prispôsobovanie sa 

zmene klímy ekosystémovými prístupmi“, ale až po predložení stanoviska hlavnej 

kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej. ZA hlasovali: Ing. Jozef 

Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

20. Úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2022 – rozpočtové opatrenie č. 1/2022 schválené OZ 

1. 3.  2022 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na 

rok 2022 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou 

rozpočtových prostriedkov.ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. 

Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika 

Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

21. Úpravu rozpočtu   ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2022 – rozpočtové 

opatrenie č. 1/2022 schválené OZ 1.3. 2022 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa 

vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2022 so súhlasom Obecného zastupiteľstva 

v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. ZA hlasovali: Ing. 

Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov 

OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
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22. Vyplatenie jednorázovej odmeny pre Základnú školu s materskou školou v Rabči vo 

výške 350 € + odvody/zamestnanec v zmysle Dodatku č. 1 ku KZVS na rok 2021 pre 

zamestnancov školskej jedálne, materskej školy a školského klubu v celkovej výške 

15 587,00 € pre 33 zamestnancov. ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, 

Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, 

Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

23. Finančnú výpomoc pre Ukrajinu vo výške 5200 €. ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, 

PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Ing. Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

C) Ukladá      

1. Komisii ŽP, VP a výstavby preveriť žiadosť p. Jána Kovalička a spol., bytom Rabča, Poľná 

662 o osadenie 2 ks spomaľovačov na Ul. Poľná v teréne a podľa návrhu komisie ŽP 

RABČAN, obecné služby osadí spomaľovače v Ul. Poľnej.  

Zodpovedný: predseda Komisie ŽP a vedúci RABČAN, obecné služby Rabča; Termín: do 

5/2022 

 

2. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zabezpečiť pozvanie na budúce zasadnutie 

obecného zastupiteľstva 2 – 3 zástupcov Rady mládeže v Rabči z dôvodu oboznámenia 

poslancov OZ s ich činnosťou.  

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte 

 

3. Konateľovi RABČAN, s.r.o. Rabča, Ing. Stanislavovi Šimurdiakovi, aby do 31. 7. 2022 

predložil správu o únikoch obecnej vody resp. návrhov na ich odstránenie.  

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte 

  

Zapísal: Ing. Jaroslav Jagnešák,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 

 

Členovia návrhovej komisie a poslanci: Mgr. Andrea Lubasová a PhDr. Augustín Piták, 

poslanci OZ 
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Uznesenie č. 2/B/2022 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 1. 3. 2022 

 

A) Schvaľuje  

1. 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2022, 

ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2019 o poskytovaní sociálnych služieb, určení ich postupu 

a výške úhrady pri ich poskytovaní v znení VZN č. 6/2019 a v znení VZN č. 1/2021, ktorým 

sa menilo a dopĺňalo VZN č. 3/2019, ktoré bolo zverejnené na úradnej tabuli a web stránke 

obce Rabča od 11. 2. 2022 do 28. 2. 2022. ZA hlasovali: Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. 

Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. 

Pavol Jurčák, Monika Adamčíková t. j. 7 zo 7 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

 

 

        Ing. Július Piták 

        Starosta obce Rabča 

 

 

 

 

   

Zapísal: Ing. Jaroslav Jagnešák,  Ingposlanec OZ a predseda návrhovej komisie. 

 

Členovia návrhovej komisie a poslanci: Mgr. Andrea Lubasová a PhDr. Augustín Piták, 

poslanci OZ 

 

 

 

 

  


